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Protokół Nr II/2010 

 

Sesji Rady Gminy Świercze odbytej w dniu 6 grudnia 2010 roku w sali narad Urzędu Gminy 

Świercze. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10 -tej zakończono o godz. 13
30

 

Obradom przewodniczył Pan Wiesław Kęsicki – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Pan Adam Misiewicz 

2. Skarbnik Gminy – Pani Anna Puchalska 

3. Radca Prawny – Pani Ilona Kołodziejska-Komorowska 

4. kierownicy jednostek organizac. – 3 

5. sołtysi – 13 

 

Ad pkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki otwierając II Sesję Rady Gminy powitał 

wszystkich biorących udział w obradach. 

Stwierdził kworum władne podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt 2 – złożenie ślubowania przez radną Panią Małgorzatę Chełstowską 

                   Przewodniczący Rady Gminy odczytał zapis art. 23a ust. 3 ustawy  

o samorządzie gminnym, który brzmi: „Radni nieobecni na pierwszej sesji oraz radni, którzy 

uzyskali mandat w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której 

są obecni”, uzasadniając tym złożenie w dniu dzisiejszym ślubowania przez Panią Małgorzatę 

Chełstowską, która z przyczyn osobistych była nieobecna na sesji w dniu 2 grudnia br. 

Przed złożeniem przez radną ślubowania, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w 

Świerczach Pani Danuta Skoczeń wręczyła Pani Chełstowskiej zaświadczenie o wyborze na 

radną Rady Gminy Świercze, życząc sukcesów  

w pracy na rzecz samorządu gminnego i dla dobra mieszkańców gminy. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie, odczytał rotę ślubowania, 

a Pani Małgorzata Chełstowska wypowiedziała słowo „ślubuję”  

z dodaniem słów „ Tak mi dopomóż Bóg”   

 

Ad. pkt. 3 – złożenie ślubowania przez Wójta Gminy 

                   Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Danuta Skoczeń wręczyła 

Panu Adamowi Misiewiczowi zaświadczenie o wyborze na Wójta Gminy Świercze. 

Wójt Gminy Pan Adam Misiewicz odbierając zaświadczenie, podziękował całej Gminnej 

Komisji Wyborczej w Świerczach za całokształt prac związanych  

z przygotowaniem, zarządzonych na dzień 21 listopada br. wyborów samorządowych.  

                   Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki przypomniał, że zgodnie z 

przyjętym porządkiem dziennym sesji – Rada przyjmuje ślubowanie od Wójta wybranego w 

wyborach bezpośrednich, gdyż dopiero po złożeniu ślubowania nowo wybrany wójt obejmuje 

stanowisko.  

Poprosił zatem wszystkich o powstanie. 

          Wójt Gminy Pan Adam Misiewicz złożył wobec Rady Gminy ślubowanie: „ Obejmując 

urząd Wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi 

urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak 

mi dopomóż Bóg”.    
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Po zakończonym ślubowaniu sołtysi z terenu gminy wręczyli kwiaty Panu Wójtowi, Panu 

Przewodniczącemu oraz Pani Wiceprzewodniczącej Rady Gminy, a wszystkim pozostałym, 

wręczono słodkie upominki w postaci czekolady. Sołtysi: Pani Agnieszka Brańska, Pani 

Zdzisława Puławska i Pani Danuta Pokrzywnicka życzyły Panu Wójtowi i wszystkim radnym 

sukcesów  

w pracy na rzecz samorządu gminnego i dla dobra mieszkańców gminy. 

 

Ad. pkt 4 – przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęło pismo od radnego 

i sam nie wie jak ma je zinterpretować, dlatego po odczytaniu zapyta autora pisma jak je 

potraktować: czy jako wniosek, który Rada będzie musiała przegłosować, czy jako informację 

do stosowania na przyszłość.  

Po tym wstępie Przewodniczący Rady odczytał pismo radnego Pana Juliana Kutnera. 

Stanowi ono załącznik nr 1 do protokółu. 

Przewodniczący Rady po odczytaniu pisma, odczytał także treść § 18 Statutu Gminy 

Świercze, który brzmi: „ O terminie i miejscu obrad Rady Gminy zawiadamia się radnych co 

najmniej na 3 trzy przed terminem obrad za pomocą listów poleconych lub w inny skuteczny 

sposób”. Ten warunek, zdaniem Pana Przewodniczącego został spełniony, gdyż radni 

otrzymali zawiadomienia w czwartek 2 grudnia, a obrady zaplanowano na dzień 6 grudnia i 

podpieranie się przez radnego tym zapisem jest tak jakby lekkim nadużyciem.  

Materiały nie zostały załączone i jest to prawda, ale ze względu na to, że będąc godzinę 

przewodniczącym Rady, nie był w stanie przygotować zawiadomień na sesję i projektów 

uchwał. Stąd jest to opóźnienie. 

Normalna procedura odbywa się zgoła inaczej: radni otrzymują zawiadomienia o 

posiedzeniach komisji łącznie z materiałami do zaopiniowania.  

Na posiedzeniach tych, z udziałem Pana Wójta, Pani Skarbnik, zostają szczegółowo 

omówione wszystkie materiały, wypracowane wnioski i na posiedzeniu Rady, 

Przewodniczący Komisji przedstawiają wypracowane stanowiska.  

W związku z tym, że nie powołano jeszcze Komisji, nie mogły odbyć się także ich 

posiedzenia.  

Czy w obecnej sytuacji pismo to Przewodniczący Rady potraktować ma jako formalny 

wniosek o zdjęcie punktów 7 i 8 z porządku obrad, czy jest to tylko opinia radnego?  

Radny Pan Kutner wyjaśnił, że pismo skierował do Przewodniczącego z myślą jakby o 

ogólniejszym problemie, żeby takie sytuacje nie miały miejsca w ogóle. Nie chodziło 

radnemu konkretnie o te dwa punkty, bo wcześniej, czy później radni muszą je przegłosować, 

ale o fakt, że nie było możliwości wcześniejszego zapoznania się z materiałami, które radni 

otrzymali dopiero dzisiaj. 

Radny Pan Kutner nie będzie wnioskował o zdjęcie tych punktów z porządku obrad, gdyż 

wyjaśnienia Pana Przewodniczącego są dla niego wystarczające. Prosił, aby na przyszłość 

materiały docierały do radnych z odpowiednim wyprzedzeniem. W piśmie wyraził tylko 

swoją opinię.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad II sesji Rady Gminy, 

zaczynając od punktu 4, bo wcześniejsze punkty zostały już zrealizowane ( ślubowanie 

złożyli radna Pani Małgorzata Chełstowska i Wójt Pan Adam Misiewicz). 

Radny Pan Julian Kutner zwrócił się z pytaniem w jaki sposób Rada Przyjmuje protokół z 

poprzedniej sesji i jak to się odbywa. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że na początku obrad, protokół z poprzedniej sesji jest 

wykładany na sali do wglądu. Radni mogą się z nim zapoznać, wnosząc, bądź nie, uwagi do 

jego treści. Jeżeli uwag nie ma, zostaje on przyjęty w takiej formie w jakiej został spisany, 
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natomiast jeżeli są uwagi, wyjaśniamy je z protokólantem, konfrontujemy z zapisem na 

kasecie magnetofonowej, gdyż wszystkie sesje są nagrywane.  

Ponadto radny Pan Kutner poruszył sprawę pełnienia przez niego dyżurów w Urzędzie Gminy 

z racji sprawowania mandatu radnego. Dowiadywał się w Biurze Rady o techniczną 

możliwość zorganizowania dyżuru i pracownik obsługujący Radę zaproponował 

przedstawienia tej sprawy Panu Wójtowi, Przewodniczącemu Rady Gminy lub na najbliższej 

sesji. Pan Kutner nie wiedział, czy sprawę tę rozstrzygnie się teraz, czy w punkcie „Wolne 

wnioski”. Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki stwierdził, że tego typu sprawy 

zgłaszane są w punkcie „Wolne wnioski”, ale sprawa dyżurów jest uregulowana w Statucie 

Gminy i nie będzie z tym żadnych problemów. 

Ponadto Radny Pan Kutner zaproponował, aby podjąć uchwałę o przekazaniu diet za 

dzisiejszą sesję, na wskazany przez radnych cel charytatywny, bo zdaniem radnego, dzisiejsze 

posiedzenie jest kontynuacją sesji poprzedniej i tak jak pamiętamy na poprzedniej sesji 

mieliśmy ustalić skład komisji rewizyjnej 

i stałych komisji. Tego nie udało się zrobić, dlatego w odczuciu radnego jest to kontynuacja 

poprzedniej sesji i dieta, zdaniem radnego, się nie należy.  

Pan Kutner złożył deklarację przekazania swojej diety na wskazany cel charytatywny w 

ramach naszej gminy i zaapelował o podjęcie takiej uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o wyjaśnienie tej kwestii do Pani mecenas, 

która wyjaśniła, że nie ma podstaw prawnych do podjęcia tego typu uchwały. Jest to 

indywidualną sprawą każdego radnego na co chce przeznaczyć dietę. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

„za” przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad pkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego  

                   Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy odczytał ze Statutu Gminy zapis dotyczący 

tworzenia stałych i doraźnych komisji Rady.  

Przed ustaleniem przez Radę liczebności Komisji Rewizyjnej, Pan Przewodniczący odczytał 

interpelacje, które wpłynęły do Wójta Gminy. 

Autorem interpelacji jest radny Pan Julian Kutner. 

Interpelacje stanowią załączniki nr 2,3,4,5 do protokółu. 

W związku z tym, że w porządku obrad dzisiejszej sesji nie ma punktu „odpowiedzi na 

interpelacje” Pan Wójt ustosunkuje się do nich na piśmie. 

Pan Wójt dodał, że odpowiedzi na interpelacje udzieli na piśmie, w przeciągu  

30 dni, zgodnie z zapisem w Statucie Gminy. 

Kontynuując dalszą część pkt 5 porządku obrad, Pan Przewodniczący dodał,  

że zgodnie ze Statutem Gminy, powołujemy dzisiaj komisje stałe: 

1. Komisję Rolnictwa, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

2. Komisję Przestrzegania Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

3. Komisję zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

4. Komisję Rewizyjną.  

Zaproponował, aby zacząć od Komisji Rewizyjnej. 

Z uwagi na to, że ustawa o samorządzie gminnym, ani Statut Gminy nie przewidują składu 

liczbowego w/w Komisji w związku z tym należałoby określić ilu radnych będzie stanowiło 

jej skład.  

Radny Pan Adamiak zgłosił wniosek, aby Komisja Rewizyjna składała się z pięciu 

radnych. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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„za” przyjęciem wniosku radnego Adamiaka głosowało 15 radnych. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

Jeżeli zgodnie z wolą Rady, zgłoszonych zostanie tylko pięciu kandydatów to wpiszemy ich 

nazwiska do projektu uchwały i ją przegłosujemy, natomiast jeśli kandydatów będzie więcej 

to będziemy głosowali poszczególne kandydatury – wyjaśnił Pan Przewodniczący. 

Radny Pan Adamiak w swojej wypowiedzi odniósł się do pracy Komisji Rewizyjnej 

poprzedniej kadencji, której był członkiem.  

Zaproponował, aby do Komisji Rewizyjnej weszło po jednej osobie z każdego Komitetu 

Wyborczego, które brały udział w ostatnich wyborach samorządowych. Zdaniem radnego, 

Komisja ta będzie wtedy obiektywna i sprawnie działająca. Ponadto radny, oprócz siebie, 

zgłosił także następujące kandydatury: 

1. Pan Ryszard Flont,  

2. Pan Remigiusz Dudek, 

3. Pani Jadwiga Olszewska 

4. Pani Hanna Kalinowska 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radny Pan Julian Kutner zgodził się z propozycją radnego Pana Adamiaka. 

Nie chciałby jednak konkurować z radnym z jego Komitetu Wyborczego, ale zgłosił swoją 

kandydaturę.  

Radny Pan Ostrzyniewski dodał, że skoro na tej sali w poprzedniej kadencji była demokracja, 

to powinna być ona nadal. Nie zgodził się z propozycją radnego Adamiaka, bo jego zdaniem 

są trzy Komitety Wyborcze, i należałoby ustalić skład liczbowy Komisji Rewizyjnej w 

zależności od ilości radnych, którzy z ramienia konkretnego Komitetu weszli do Rady Gminy.  

Propozycja radnego Ostrzyniewskiego to: 

PSL – 2 radnych, 

Samorządowe Porozumienie Gminy Świercze – 2 radnych 

Pozostałe Komitety niech wybiorą spośród siebie 1 kandydata – 1 radny 

Wtedy będzie to podział obiektywny, demokratyczny i solidny, a jeśli nie to zaczynamy 

zgłaszać kandydatów oraz zaproponował, aby radny Adamiak wycofał swoją propozycję 

podziału miejsc w Komisji Rewizyjnej. 

Radny Pan Adamiak, zwracając się do radnego Pana Ostrzyniewskiego dodał, że demokracja 

na tej sali była i będzie dalej, a pokaże to głosowanie. Emocja jakie towarzyszyły wypowiedzi 

radnego Ostrzyniewskiego nie były potrzebne, bo radni ocenią i dokonają wyboru w 

głosowaniu. 

Radny Pan Adamiak podtrzymał swój wniosek. 

W odpowiedzi na to, radny Pan Ostrzyniewski zgłosił kandydaturę radnego Pana 

Siemborskiego Dariusza 

Radna Pani Cygańska Anna zgłosiła kandydaturę radnego Ostrzyniewskiego.. 

Radny Pan Siemborski zgłosił kandydaturę radnej Pani Cygańskiej Anny. 

Radny Pan Julian Kutner odniósł się do słów radnego Leszka Ostrzyniewskiego i jego 

zdaniem trudno jest traktować trzy osoby łącznie z pozostałych Komitetów Wyborczych ( 

PSL – 6 radnych, Porozumienie – 6 radnych ) jako jeden organizm. Każdy Komitet Wyborczy 

jest oddzielnym tworem i trudno wrzucać kogoś do jednego worka nie pytając o to, czy sobie 

tego życzy, czy nie – dodał Pan Kutner. Należałoby uszanować chociażby fakt, że Pani 

Olszewska uzyskała prawie 100 głosów i nie próbować tak jakby „rozcieńczyć” tych 

kandydatów. Możemy wszyscy się zgłosić, ale wiadomo jaki będzie tego rezultat, bo wygrają 

ci, którzy dysponują większą ilością głosów. Radny miał nadzieję, że będzie to trochę inaczej 

rozwiązane i żeby Komisja Rewizyjna rzeczywiście pełniła swoją rolę i żeby możliwie 

szeroko objęła cały skład Rady już nie proporcjonalnie do ilości radnych tylko do tego, że są 
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tutaj reprezentowane różne Komitety – należałoby zatem głosy wyborców 

„mniejszościowych” uszanować i radnych z tych Komitetów powołać do Komisji Rewizyjnej.  

Radny Siemborski odniósł się także do wypowiedzi radnego Ostrzyniewskiego. Poprzednia 

Komisja składała się z 5 członków z podziałem miejsc 2 + 2 + 1  

i było to, zdaniem radnego, rozsądnie wybrane. Radny zaproponował przerwę w czasie której 

radni porozmawiają, ustalą rozwiązanie i po przerwie zagłosują. 

Więcej kandydatur do składu Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatur na 

członków Komisji Rewizyjnej: 

„za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

Pan Przewodniczący dodał także, że źle jest zaczynać od przepychanek, bo to nie rokuje 

dobrze w pracy Rady na przyszłość. 

Po tej wypowiedzi ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po przerwie: 

Pan Przewodniczący wyjaśnił sposób głosowania i żeby nie pomylić się w oddawaniu głosu, 

zaproponował, aby sporządzić listę zgłoszonych kandydatur  

i w czasie głosowania imiennego, każdy z radnych poda nam swoje typy do Komisji 

Rewizyjnej, uwzględniając 5 miejsc. 

Po obliczeniu wyników głosowania, 5 radnych z największą liczbą głosów zostanie 

powołanych do składu Komisji Rewizyjnej. 

Gdyby zdarzył się przypadek, że radni otrzymali taką samą liczbę głosów, będzie tzw. 

dogrywka. 

Po przerwie zarządzonej przez Przewodniczącego Rady Gminy, Pan Julian Kutner wycofał 
swoją kandydaturę zgłoszoną do składu Komisji Rewizyjnej. Pozostali kandydaci potwierdzili 

zgodę na kandydowanie. 

 Sposób głosowanie przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy został przyjęty 

jednogłośnie. 

Do składu osobowego Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujących kandydatów: 

1.      Flont Ryszard 

2.      Dudek Remigiusz 

3.      Olszewska Jadwiga 

4.      Kalinowska Hanna 

5.      Adamiak Wiesław 

6.      Siemborski Dariusz 

7.      Ostrzyniewski Leszek 

8.      Cygaoska Anna 
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Wyniki głosowania jawnego – Komisja Rewizyjna 

  

W wyniku głosowania w skład KOMISJI REWIZYJNEJ weszli następujący radni: 

1.      Flont Ryszard 

2.      Kalinowska Hanna 

3.      Olszewska Jadwiga 

4.      Adamiak Wiesław 

5.      Siemborski Dariusz 

Po zakooczeniu głosowania, Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki, odczytał 
uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

Stanowi ona załącznik nr 6 do protokółu 

Ad pkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych                   stałych 
komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Kęsicki zaproponował, aby każdy z radnych 
zadeklarował swoje członkostwo we wskazanych przez siebie Komisjach. Jak wynika z zapisu 
w Statucie Gminy, każdy radny może byd członkiem nie więcej niż dwóch komisji stałych i 
przy deklarowaniu członkostwa należy o tym pamiętad. Na sali obrad została wyłożona lista z 
nazwą komisji i każdy radny w czasie ogłoszonej przerwy zadeklarował swoje członkostwo w 
poszczególnych Komisjach. 
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Składy osobowe komisji: 

KOMISJA ROLNICTWA, BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

1.      Węgrocka  Marzena –Przewodnicząca 

2.      Flont  Ryszard – Zastępca 

3.      Cygaoska Anna Maria 

4.      Kutner Julian Jakub 

5.      Ostrzyniewski Leszek 

6.      Siemborski  Dariusz 

7.      Sionek Zdzisław 

KOMISJA PRZESTRZEGANIA PRAWA, BEZPIECZEOSTWA PUBLICZNEGO I OCHRONY 
ŚRODOWISKA 

1.      Dębski Jerzy – Przewodniczący 

2.      Ostrzyniewski  Leszek – Zastępca 

3.      Chełstowska Małgorzata 

4.      Dudek Remigiusz 

5.      Sionek Zdzisław 

6.      Wiernicka Małgorzata 

KOMISJA ZDROWIA, OŚWIATY, KULTURY I SPRAW SPOŁECZNYCH 

1.      Chełstowska Małgorzata – Przewodnicząca 

2.      Cygaoska Anna Maria – Zastępca 

3.      Adamiak Wiesław 

4.      Dębski Jerzy 

5.      Dudek Remigiusz 

6.      Kalinowska Hanna 

7.      Kutner Julian Jakub 

8.      Olszewska Jadwiga 

9.      Węgrocka Marzena 

10.    Wiernicka Małgorzata 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych stałych komisji Rady Gminy: 

„za” przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

 

Ad. pkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Świercze.  

Wyjaśnień udzieliła Kierownik Referatu Organizacji i Nadzoru Pani Iwona Nowotka, która 

zajmuje się w Urzędzie Gminy sprawami pracowniczym. 

                Zgodnie z zapisem ustawy o samorządzie gminnym, nawiązanie stosunku pracy z 

wyboru następuje z chwilą złożenia ślubowania. Ślubowanie  

w dniu dzisiejszym złożył Pan Adam Misiewicz i objął funkcję Wójta Gminy Świercze. 

Jednym z najważniejszych elementów treści stosunku pracy jest wynagrodzenie. Ustalenie 

składników wynagrodzenia wójta i ich wysokości należy do wyłącznej kompetencji Rady 

Gminy. Ustawa o pracownikach samorządowych oraz rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 
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18 marca 2009r w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych określają 

obligatoryjne składniki wynagrodzenia wójta oraz minimalne i maksymalne ich wysokości. 

Obowiązkowymi składnikami wynagrodzenia wójta są: wynagrodzenie zasadnicze, dodatek 

funkcyjny, dodatek specjalny w wysokości co najmniej 20% i nie przekraczający 40% łącznie 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego oraz dodatek za wieloletnią pracę.  

Rada Gminy ustala wysokość składników Wójta w formie uchwały, którą należy podjąć 

niezwłocznie po objęciu obowiązków przez Wójta. 

Oznacza to, że po każdym wygaśnięciu mandatu wójta i rozpoczęciu nowej kadencji należy 

podjąć nową uchwałę. W materiałach, które przedłożono radnym, podane są stawki 

wynagrodzenia, które Pan Wójt pobierał zgodnie z uchwałą Nr 156/XXVI/09 z dnia 25 

czerwca 2009 roku.  

Uchwała ustalająca wynagrodzenie wójta nie ma zastosowania po rozwiązaniu stosunku pracy 

wójta w danej kadencji, nawet jeśli w kolejnej kadencji wójtem została ta sama osoba. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Adam Misiewicz, który zaproponował, aby Rada ustaliła 

wynagrodzenie takie jakie otrzymywał dotychczas. 

Radni przystali na propozycję pozostawienia wynagrodzenia Wójta na dotychczasowym 

poziomie, czyli: 

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4500,00 zł 

- dodatek funkcyjny w kwocie 1500,00 zł 

- dodatek za staż pracy w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 900,00 zł 

-  dodatek specjalny (30% łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego) w 

kwocie 1800,00 zł 

Łączne miesięczne wynagrodzenie wynosić będzie 8700,00 zł 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka: 

„za” przyjęciem uchwały glosowało 15 radnych 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokółu.  

       

Ad pkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przyznania miesięcznego limitu  kilometrów na 

jazdy lokalne Wójtowi Gminy Świercze. 

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik informując Radę, że jest to kompetencją pracodawcy, a 

pracodawcą Wójta jest Urząd Gminy. 

W tej sytuacji zachodzi obawa, że organ nadzoru Wojewody może tą uchwałę uchylić. Jeżeli 

tak się stanie, to w uzasadnieniu poda nam z jakiej przyczyny tak zdecydowano i wtedy 

będziemy wiedzieli na jakiej podstawie zawrzeć umowę na używanie samochodu osobowego 

na jazdy lokalne. Tak, czy inaczej limit km musi być przyznany. Wójtowi przysługuje 300 

kilometrowy limit na jazdy lokalne miesięcznie.  

Pan Wójt korzystając ze swojego auta otrzymuje zwrot kosztów, jest to kwota 0,8358 zł za 1 

km. Zwrot kosztów odbywa się na podstawie oświadczenia z wyłączeniem urlopów, zwolnień 

lekarskich i delegacji służbowych. W takich sytuacjach koszt ten pomniejsza się o 1/22 za 

każdy dzień nieobecności w pracy lub korzystania z delegacji służbowej. 

Jeśli Wójt wykorzysta przysługujący mu limit 300 km, otrzymuje za cały miesiąc zwrot 

kosztów w kwocie 250,74 zł. 

Do wyjaśnień Pani Skarbnik nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Marzena Węgrocka. 

„za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokółu. 

 

Ad pkt 9 – wolne wnioski 

Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do wyboru przewodniczących komisji i 

ich zastępców, proponując, aby komisje ukonstytuowały się w dniu dzisiejszym. 
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W czasie posiedzeń komisji nie będzie komu otworzyć posiedzenia, dlatego jest to ważne, aby 

dokonać tych wyborów właśnie dzisiaj.  

W czasie zarządzonej przerwy w obradach, komisje ukonstytuowały się. 

Ponadto Pan Przewodniczący poinformował radnych, że wszyscy otrzymali Zarządzenie 

Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały budżetowej na rok 2011 oraz projekt uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świercze i prosił o zapoznanie się z tymi 

dokumentami, gdyż wtedy łatwiej nam będzie wypracować stanowiska na posiedzeniach 

Komisji i uchwalić budżet na rok 2011. 

Radna Pani Hanna Kalinowska zwróciła się z pytaniem, aby rozważyć możliwość zakupu 

mundurków harcerskich dla harcerzy ze Świercz. Zawiązała się w PSP w Świerczach drużyna 

harcerska, dzieci pochodzą z różnych rodzin i nie każdego stać na indywidualny zakup. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że należałoby zorientować się jaka jest sytuacja finansowa tych 

rodzin i wtedy coś wymyślimy.  

Pan Wójt również był za propozycją Pani Skarbnik, aby zorientować się, którzy rodzice 

mogliby sfinansować zakup mundurka, a o innych pomyślimy w jaki sposób im pomóc. 

Radna Pani Cygańska zwróciła się z pytaniem o przystanek autobusowy. Wcześniej 

przystanki autobusowe w Sulkowie zlokalizowane były naprzeciw siebie, jeden z nich był 

zadaszony i pasażerowie mogli w czasie padającego deszczu, czy śniegu schronić się na nim. 

W chwili obecnej jeden z przystanków, został przeniesiony dalej i nie jest możliwe 

korzystanie z tego zadaszonego, stąd prośba do Pana Wójta o postawienie przystanku. 

Radny Pan Sionek – prośba o przekręcenie lampy ulicznej w Świeszewie, bo skierowana jest 

na pole i nie oświetla drogi.   

Radna Pani Olszewska – istnieje problem bezpańskich psów w Strzegocinie, stanowią 

zagrożenie dla ludzi, a w szczególności dla dzieci. 

Radny Pan Siemborski – dobrze byłoby zainstalować tablice ogłoszeniowe w każdym 

sołectwie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że tablice dla każdego sołectwa były zamówione ze środków funduszu 

sołeckiego. 

Radna Pani Węgrocka – ile kosztuje 1 godzina odśnieżania w roku bieżącym. 

Pan Wójt wyjaśnił, że to zależy od sprzętu, jakim się odśnieża drogi.  

Radny Pan Flont – droga z Kościesz do Gotard nie jest odśnieżana.  

Pan Wójt wyjaśnił, że droga gminna kończy się na Panu Pogońskim, dalej jest to droga gminy 

Gzy i to oni powinni odśnieżać ten kawałek. 

Radny Pan Siemborski – czy można wiedzieć, którzy operatorzy w jakich rejonach odśnieżają 

? 

Pan Wójt wyjaśnił, że Pan Dygus ma mapkę z podziałem na rejony i można od niego się 

dowiedzieć kto, gdzie odśnieża. 

Radny Pan Kutner – chciałby pełnić dyżur radnego w Urzędzie Gminy jeden raz w miesiącu, 

czy będzie to możliwe. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zapis w Statucie Gminy wyraźnie mówi, że radny może pełnić dyżury 

w Urzędzie Gminy. Po sesji uzgodni z Panem Kutnerem dzień i godziny pełnienia przez niego 

dyżuru. 

Radny Pan Kutner – czy gmina ma plan działania w związku z bezpańskimi zwierzętami w 

gminie ? 

Radny Pan Siemborski – czy jest zabezpieczenie finansowe, gdyby ktoś chciał otworzyć takie 

schronisko? 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to problem, bo na zapytanie o przyjęcie zwierzęcia do schroniska 

otrzymujemy odpowiedź negatywną.  

Radny Pan Siemborski – czy za umieszczenie bezpańskiego zwierzęcia w schronisku są 

ponoszone opłaty? 
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Pan Wójt – tak, najpierw płaci się za złapanie zwierzęcia, a potem dniówkę za jego 

utrzymanie. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że komisje wybrały już 

przewodniczących i ich zastępców: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Hanna Kalinowska 

Zastępca – Wiesław Adamiak 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa – Jerzy Dębski 

Zastępca – Leszek Ostrzyniewski 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Marzena Węgrocka 

Zastępca – Ryszard Flont 

Przewodniczący Komisji Zdrowia – Małgorzata Chełstowska 

Zastępca – Anna Cygańska 

Radny Pan Flont poinformował Pana Wójta, że autobus szkolny nie jeździ po dzieci zawraca 

k. p. Ceranowskich, poszkodowane są dzieci z dalszej części wsi (od p. Kordeckich do wsi 

jest ok. 2 km) Droga tam nie jest odśnieżana i autobus jeździ dookoła. 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi zapewne o odcinek drogi na którym jest położony nowy asfalt– 

autobus dojeżdża, zawraca i zabiera dzieci tylko z tego odcinka,  

a te, które mieszkają dalej w kierunku Gotard, muszą dojść do centrum wsi. Jedyny wniosek 

jaki nasuwa się w obecnej sytuacji, to odśnieżyć pozostały odcinek należący do gminy Gzy i 

wtedy autobus będzie jeździł dookoła. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Na zakończenie Pan Przewodniczący przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych i informacji o których mowa w art. 24h ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym. 

Zgodnie z w/w ustawą, radny składa pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od 

dnia złożenia ślubowania, a Ci wszyscy, którzy złożyli ślubowanie w dniu 2 grudnia br– 

termin mija 1.I. 2011r. natomiast radna Pani Chełstowska złożyła ślubowanie w dniu 

dzisiejszym, więc termin złożenia oświadczenia majątkowego dla niej to 5.I.2011r.   

 

Ad pkt 10 – zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął II Sesję Rady Gminy. 

 

Protokółowała:                                                     Przewodniczący 

/-/ Iwona Nowotka                                                  Rady Gminy 

                                                                       

                                                                             / Wiesław Kęsicki / 


